
ment, com la cabuda per a tots els nens s'ha fet una mica petita, s'està estu-
diant la possibilitat de fer una nova aula pel curs vinent. 

S'estan fent els tràmits perqué el proper curs tinguem assignats dos mes-
tres més; no sabem encara cap resposta concreta. 

Van fer-se reformes en Ies escoles de la Sagrera, a fi que fossin ade-
quades al servei de parvulari que ara s'hi està fent. 

Està ja començat el pont de Can Donat. Esperem que ben aviat pugui estar 
acabat. 

S'ha comprat el terreny necessari per ampliar el cementiri municipal, 
dones l'espai no era ja suficient. 

Es va comprar un camió per al servei de manteniment d'enllumenat públic. 

Ben aviat començaran les obres de construcció de la pista poliesportiva 
que va ser concedida per l'Excma. Diputació Provincial. 

S'està fent el senyalament deis carrers en català. 

Ja està fet el projecte del pont del Vado. 

Motivat pels problèmes i dificultats que van presentar-se degut a la nova 
Ilei sobre «El Régimen del Suelo y Ordenación Urbana», que feien impossible 
l'aprovació actualment, s'està fent la delimitació de la terra, d'acord amb el 
que estableix la mateixa Liei. Esperem que podrá exposar-se ben aviat al 
públic i ja aprovar-lo definitivament. 

Ja s'ha aconseguit entrar en el Plà de Sant Jordi que la Diputació Provin-
cial té establert per la construcció de carrers. Están en tràmit els projectes 
del Camí del Rieral, Camí del Serrât i camí del Bonaire. 

S'han tramitat algunes ajudes, que havien estât concedides anys enrera, 
del Servei de Cooperació Provincial de la Diputació. 

A nivell pròpiament d'ensenyament, cultural i esportiu, podem dir que van 
contractar-se dues mestres per l 'ensenyament del català a l'escola, va con-
tribuir-se amb una aportació econòmica i a nivell de permisos amb les Pestes 
de Primavera, es subvencionen tots els actes culturáis que organitza l'Asso-
ciació de Caps de Familia, va fer-se una aportació econòmica per al mante-
niment de la Revista «Ronsana», es fa efectiu tot el déficit que resulta del 
parvulari municipal, es col-labora amb el C. N. Sta. Eulàlia i el C. D. Sta. 
Eulàlia, va fer-se una aportació per les millores del Casal, va coUaborar-se en 
la prova de bicicletes «XIV Setmana Catalana» però no amb els imports que 
alguns deien, solament va èsser de 25.000 pessetes i rams de flors. 

Les escoles del Rieral ja tenen nom propi, es diuen «Grup Escolar Ron-
çana». 
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